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               JUDEŢUL BRAŞOV                                                Nr.  

CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI 

                  SĂCELE 

 

 

PROCES VERBAL 

încheiat la data 22.09.2022, orele 15,00, la sediul 

Primăriei Municipiului Săcele, Sala de şedinţe a Consiliului Local al Municipiului Săcele, cu ocazia 

întrunirii  Consiliului Local al Municipiului Săcele în şedinţă ordinară 

 

 Şedinţa ordinară a fost convocată în conformitate cu prevederile art. 133 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 

privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare, precum și ale H.C.L. nr. 215/22.06.2022 

privind actualizarea Regulamentului de Organizare și Funcționare al Consiliului  Local al Municipiului  Săcele și 

s-a desfășurat în format hybrid, respectiv la sediul Primăriei Municipiului Săcele, situat în str. P-ţa. Libertăţii nr. 

17, Sala de şedinţe a Consiliului Local, precum și prin mijloace electronice/platforma on-line ZOOM, având 

următoarea ordine de zi: 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea Procesului - verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Local 

al  Municipiului Săcele din data de 17 august 2022 – iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL. 

        Avize Comisiile 1, 2, 3, 4. 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea Procesului - verbal al şedinţei extraordinare convocate de îndată a 

Consiliului Local al  Municipiului Săcele din data de 13 septembrie 2022 - iniţiator PRIMAR Ing. POPA 

VIRGIL. 

        Avize Comisiile 1, 2, 3, 4. 

3. Proiect de hotărâre pentru aprobarea rectificării bugetului Municipiului Săcele pe anul 2022 - iniţiator 

PRIMAR Ing. POPA  VIRGIL. 

        Avize Comisiile 1, 4. 

4. Proiect de hotărâre pentru  aprobarea decontării cheltuielilor de transport pe luna iulie - august  

2022 pentru cadrele didactice şi personalul didactic auxiliar care îşi desfăşoară activitatea profesională în altă 

localitate decât cea de reşedinţă - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

 Avize Comisiile 1, 3, 4. 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea Listei de prioritate cuprinzând solicitanţii pentru locuinţe ANL 

aflate pe raza Municipiului Săcele - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

 Avize Comisiile 1, 3, 4.  

6. Proiect de hotărâre privind repartizarea a trei unități locative sociale din Municipiul Săcele, str. Aleea Episcop 

Popeea nr. 20A - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

 Avize Comisiile 1, 3, 4.  

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu „Construire locuință și 

împrejmuire”, strada Mihai Eminescu, Municipiul Săcele - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

 Avize Comisiile 1, 2, 4.  

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu „Construire locuință, împrejmuire și 

amenajare drum”, strada Canionului nr. 13, Municipiul Săcele – iniţiator PRIMAR  Ing.  POPA VIRGIL.  

        Avize Comisiile 1, 2, 4. 

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal ,,Zonă mică industrie, prestări servicii, 

depozitare”, strada Zizinului - strada Florilor, Municipiul Săcele - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

  Avize Comisiile 1, 2, 4. 

10. Proiect de hotărâre privind aprobarea achiziționării serviciilor de consultanță, asistență juridică și/sau 

reprezentare în justiție în speța având ca obiect acțiune în revendicare a imobilului în care își desfășoară 
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procesul educativ Grădinița  nr. 1 Săcele, situată în Municipiul Săcele, str. Alexandru Ioan Cuza nr. 39 - 

iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

  Avize Comisiile 1, 4.  

11. Proiect de hotărâre pentru modificarea art. 1 din  H.C.L. nr. 285/17.12.2020 privind desemnarea unor 

reprezentanţi ai Consiliului Local al Municipiului Săcele pentru a face parte din Consiliile de 

Administraţie ale unităţilor de învăţământ de pe raza Municipiului Săcele, astfel cum a fost completată 

prin H.C.L. nr. 29/28.01.2021, H.C.L. nr.  226/30.09.2021 și H.C.L. nr. 88/24.02.2022 și modificată 

prin  H.C.L. nr.  82/25.03.2021 - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

  Avize Comisiile 1, 3, 4.  

12. Proiect de hotărâre privind acordarea, cu titlu gratuit, a unei cantităţi de 6 mc lemn de foc numitei Baias Onița 

- iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

       Avize Comisiile 1, 4. 

13. Proiect de hotărâre privind acordarea, cu titlu gratuit, a unei cantităţi de 6 mc lemn de foc  doamnei Cojocaru 

Ana - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.    

  Avize Comisiile 1, 4. 

14. Proiect de hotărâre privind actualizarea de date de carte funciară pentru imobilul înscris în CF nr. 

107154 Săcele - iniţiator  PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

  Avize Comisiile 1, 2, 4. 

15. Proiect de hotărâre  privind aprobarea Declarației de renunțare la dreptul de proprietate asupra 

imobilului- teren în suprafață de 2 mp, înscris în CF nr. 119649 Săcele, nr. cadastral 119649, categoria 

de folosință fâneață, a Declarației de renunțare la dreptul de proprietate asupra imobilului- teren în 

suprafață de 25 mp, înscris în CF nr. 119688 Săcele, nr. cadastral 119688, categoria de folosință curți-

construcții și trecerea acestora în domeniul public al Municipiului Săcele - iniţiator  PRIMAR Ing. 

POPA VIRGIL.  

  Avize Comisiile 1, 2, 4.  

16. Proiect de hotărâre privind trecerea în domeniul public al Municipiului Săcele a bunurilor din  

grupa construcțiilor pentru alimentare cu apă și canalizare și darea în administrare a acestora spre exploatare 

către Compania Apa Brașov S.A., în baza contractului de delegare a gestiunii serviciului public de alimentare 

cu apă și de canalizare, încheiat la data de 24.09.2008, pentru obiectivul ,,Extindere canalizare menajeră 

cartier Baciu” și pentru obiectivul ,,Rețele de alimentare cu apă cartier Baciu” - iniţiator PRIMAR Ing. POPA 

VIRGIL.  

   Avize Comisiile 1, 2, 4; 

17. Proiect de hotărâre privind aprobarea dezmembrării imobilului-teren înscris în CF nr. 112049 Săcele, în 

suprafață de 90 mp, situat în Municipiul Săcele, zona piață Electroprecizia - iniţiator PRIMAR Ing. POPA 

VIRGIL. 

              Avize Comisiile 1, 2, 4; 

18. Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din domeniul public in domeniul privat al Municipiului Sacele a 

imobilului inscris in CF nr. 118450 în suprafață de 88 mp și instituirii asupra acestuia a unui drept de trecere 

pietonal și auto pentru imobilul înscris în CF nr. 119320 Săcele și pietonal pentru imobilul înscris în CF nr. 

105285 Săcele - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

   Avize Comisiile 1, 2, 4. 

19. Proiect de hotărâre privind scoaterea definitivă din fondul forestier, proprietatea publică a Municipiului 

Săcele, a suprafeței de 0,0096 ha terenuri forestiere, amplasate în U.P. VIII - Gârcin, u.a 104 E % (0,0016 

ha), u.a 103 G% (0,0048 ha), u.a 103H %  (0,0016 ha) și u.a. 102B% (0,0016 ha), în scopul realizării 

obiectivului de agrement ,,Ansambluri mese-bănci și bănci clasice” - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

   Avize Comisiile 1, 2, 4. 

20. Proiect de hotărâre privind alegerea Preşedintelui de şedinţă al Consiliului Local al Municipiului Săcele 

pentru perioada 01.10.2022 - 31.12.2022 - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

   Avize Comisiile 1, 2, 3, 4. 
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21. Diverse. 

- Cerere de instituire a unui drept de servitute Free-Pack S.R.L.; 

- Cerere schimbare categorie de folosință imobil Free-Pack S.R.L. 

 

La şedinţă au participat: 

                  - d-l Primar - Ing. Popa Virgil  

                  - d-l Viceprimar - Ing. Géczi  Gellért 

                   - d-na Secretar General al Municipiului Săcele – c.j. Zamfir Geta 

                   - d-l Gâdea Sorin – Administrator Public 

                  -  d-na Roznovăț Alina Manuela – Arhitect - Șef 

                  - d-l Brânzea Ovidiu – Șef Serviciul Fond Funciar, Registru Agricol, Cadastru 

         - d-l Rădulescu Eugen - Șef Serviciul Financiar, Contabilitate, Salarizare, Buget,  Ordonanțare, 

C.F.P.P. 

         - d-l Mircioiu Sebastian – Șef Serviciul Impozite și Taxe Locale   

         - d-l Țăruș Nicolae Romeo – Șef Serviciul Poliția Locală 

         - d-l Mangale Bogdan  - Șef  Biroul Administrativ   

- d-l Matei Ion – șef  Biroul  Fond Locativ, Spaţii cu altă Destinaţie, Administrare Spital, Policlinică 

                   - d-l Lungu Dragoș  –  Administrator Centru Multicultural și Educațional din Municipiul Săcele 

                   - d-ra Dascălu Bianca – cj. Biroul Juridic  

                   - d-na Acăroaie Elena – insp. Comp. Relații Consiliul Local 

                   - d-na Coman Cătălina Maria – cj. Biroul Juridic 

                   - d-l Poinăreanu Ionuț – Director Medical Spitalul Municipal Săcele 

                   - d-l Hermenean Sorin – Director RPLP Săcele R.A. 

                    

           Ședința este prezidată de d-l consilier local  ing. Medianu Gheorghe. 

           D-l Președinte ia cuvântul, declară ședința deschisă și dă cuvântul d-nei Secretar General pentru a face 

apelul nominal.  

           D-na Secretar General face apelul nominal, în conformitate cu prevederile legale în vigoare, constatând că 

sunt prezenți 18 consilieri locali, din totalul de 19 consilieri locali în funcție, absentând d-l consilier local Popa 

Marius Cristian.   

         D-l Președinte ia cuvântul și spune că, pentru a se înscrie la cuvânt, cei prezenți în sala de ședință, trebuie să 

completeze un formular cu privire la protecția datelor cu caracter personal. 

         D-l Președinte dă cuvântul d-lui Primar pentru suplimentarea ordinii de zi. 

         D-l Primar face cunoscut temeiul legal în baza căruia funcţionează suplimentarea ordinii de zi şi anunță care 

sunt proiectele de hotărâre avute în vedere, respectiv:  

          21. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea  organigramei și a statului de funcții ale 

 Spitalului Municipal Săcele  – inițiator Primar Ing. Popa Virgil. 

                22. Proiect de hotărâre privind  aprobarea  documentației R.P.L.P. Săcele R.A privind pierderile înregistrate 

din cauza acțiunii fenomenelor meteorologice periculoase și /sau a factorilor vătămători fondului forestier 

național/vegetației forestiere din afara fondului forestier național,  asupra obiectivului Drum auto forestier Valea Gârcin 

– inițiator Primar Ing. Popa Virgil. 

        23. Proiect de hotărâre privind majorarea tarifului pentru închirierea spațiilor de învățământ situate în Mun. 

Săcele, str. Nicolae Pană nr. 2, aparținând Parohiei Evanghelice Lutherane Satulung Joseni și închiriate 

Municipiului Săcele – inițiator Primar Ing. Popa Virgil. 

        D-l Preşedinte supune la vot suplimentarea ordinii de zi și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru) și 

ordinea de zi, astfel cum a fost suplimentată și se aprobă  cu unanimitate (18 voturi pentru). 

         D-l Președinte propune să se treacă la punctul nr. 1 de pe ordinea de zi suplimentată, la  proiectul de 

hotărâre privind aprobarea Procesului - verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Local al  Municipiului Săcele 

din data de 17 august 2022.   

        D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

        Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 
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       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr.  293. 

         D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 2 de pe ordinea de zi suplimentată, la  proiectul de hotărâre 

privind aprobarea Procesului - verbal al şedinţei extraordinare convocate de îndată a Consiliului Local 

al  Municipiului Săcele din data de 13 septembrie 2022.   

         D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

        Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil, cu mențiunea că d-l Popa Marius Cristian nu a luat parte la ședință 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

        Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr.  294. 

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 3 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

pentru aprobarea rectificării bugetului Municipiului Săcele pe anul 2022. 

        D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

        Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

D-na Secretar General ia cuvântul și face precizarea că la acest punct de pe ordinea de zi există o notă de 

completare, întrucât s-a strecurat o eroare în ceea ce privește cele 2 laptopuri cuprinse în rectificare, care nu sunt 

pentru Școala Gimnazială nr. 4 Frații Popeea, ci pentru Liceul Teoretic George Moroianu. 

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr.  295. 

       D-l Preşedinte anunţă că se trece la punctul nr. 4 de pe ordinea de zi suplimentată, la  proiectul  de hotărâre 

pentru  aprobarea decontării cheltuielilor de transport pe luna iulie - august 2022 pentru cadrele didactice şi 

personalul didactic auxiliar care îşi desfăşoară activitatea profesională în altă localitate decât cea de reşedinţă. 

        D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 - nu face obiectul 

Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

         Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr. 296. 

         D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 5 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul  de hotărâre 

privind aprobarea Listei de prioritate cuprinzând solicitanţii pentru locuinţe ANL aflate pe raza Municipiului 

Săcele.  

        D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

        Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr. 297. 

        D-l  Președinte anunță că se trece la punctul nr. 6  de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind repartizarea a trei unități locative sociale din Municipiul Săcele, str. Aleea Episcop Popeea nr. 20A.   

        D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

        Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr. 298. 

        D-l Preşedinte anunţă că se trece la punctul nr. 7  de pe ordinea de zi suplimentată,  la proiectul de hotărâre 

privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu „Construire locuință și împrejmuire”, strada Mihai Eminescu, 

Municipiul Săcele. 

        D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 – aviz favorabil  

Comisia nr. 3 – nu face obiectul  

Comisia nr. 4 - aviz favorabil 
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       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr. 299. 

       D-l Preşedinte anunţă că se trece la punctul nr. 8 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu „Construire locuință, împrejmuire și amenajare drum”, strada 

Canionului nr. 13, Municipiul Săcele. 

        D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 – aviz favorabil  

Comisia nr. 3 – nu face obiectul  

Comisia nr. 4 - aviz favorabil 

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr. 300. 

       D-l Președinte  anunţă că se trece la punctul nr. 9 de pe ordinea de zi suplimentată, la  proiectul  de hotărâre 

privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal ,,Zonă mică industrie, prestări servicii, depozitare”, strada Zizinului 

- strada Florilor, Municipiul Săcele. 

  D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele:  

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 301. 

       D-l Președinte anunţă că se trece la punctul nr. 10 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind aprobarea achiziționării serviciilor de consultanță, asistență juridică și/sau reprezentare în justiție în speța 

având ca obiect acțiune în revendicare a imobilului în care își desfășoară procesul educativ Grădinița  nr. 1 Săcele, 

situată în Municipiul Săcele, str. Alexandru Ioan Cuza nr. 39.  

D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

        Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 302. 

       D-l Președinte anunţă că se trece la punctul nr. 11 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

pentru modificarea art. 1 din  H.C.L. nr. 285/17.12.2020 privind desemnarea unor reprezentanţi ai Consiliului 

Local al Municipiului Săcele pentru a face parte din Consiliile de Administraţie ale unităţilor de învăţământ de pe 

raza Municipiului Săcele, astfel cum a fost completată prin H.C.L. nr. 29/28.01.2021, H.C.L. nr.  226/30.09.2021 

și H.C.L. nr. 88/24.02.2022 și modificată prin  H.C.L. nr.  82/25.03.2021. 

D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

     D-l Președinte anunță că votul este secret. 

     Se dă citire votului secret, respectiv: d-na Coman Felicia: 17  voturi pentru, 1 împotrivă.  H.C.L.  nr. 303. 

     D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 12 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

 hotărâre privind acordarea, cu titlu gratuit, a unei cantităţi de 6 mc lemn de foc numitei Baias Onița.  

D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.    

D-na Popescu Gabriela spune că d-l consilier Jónás András dorește să ia cuvântul la acest punct de pe ordinea 

de zi. 

D-l Jónás András spune că acest punct de pe ordinea de zi nu este supus spre avizare comisiei de specialitate 

nr. 3, dar are câteva observații, astfel în data de 28.07.2022, în cadrul ședinței ordinare a solicitat ca aceste cantități 

de material lemnos să fie trecute și în metri cubi și în metri steri, pentru a se putea face niște analogii, iar articolul 

3, având în vedere și hotărârea Consiliului Local din 21.04.2022 unde s-a acordat material lemnos pentru 17 

persoane pe același principiu, ar dori să fie completat după cum urmează:  ,,Livrarea lemnului de foc  se va efectua 
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loco depozit după data de 01.09.2022”, dar având în vedere că ședința este astăzi, se poate interveni, dacă se 

dorește și asupra datei de livrare, totuși nu are abiecțiuni în acest sens, ceea ce se dorește este inserarea sintagmei 

,,loco depozit”, întrucât la calcul nu este  trecut transportul acasă, înseamă că este loco depozit, lucru valabil și 

pentru punctul următor de pe ordinea de zi. 

D-na Secretar General spune că, așa cum s-a discutat și în cadrul ședinței pe comisii de specialitate, s-a stabilit 

că se va vorbi și cu d-l director al RPLP în acest sens, întrucât executivul trece în materialele supuse spre aprobare 

Consiliului Local datele exact așa cum se transmit prin adresa înaintată de Regie. 

D-l Hermenean Sorin ia cuvântul și spune că în legislația în materie, respectiv în Ordonanța nr. 59/2000 

privind stratul personalului silvic sunt prevăzuți 6 mc, iar când se livrează, se face în metri steri, deoarece metrul 

ster este unitatea de măsură convențională pentru sortimentul lemn de foc, aceasta este explicația, dar, pe viitor, 

se va proceda conform celor solicitate. 

D-na Secretar General spune că d-l consilier local Jónás András a mai avut o solicitare în cadrul ședinței pe 

comisii de specialitate, în ceea ce privește acele prescurtări uzitate, care ar trebui explicate. 

D-l Jónás András spune că la prima prescurtare ar trebui să apară și explicația aferentă. 

D-l Hermenean Sorin spune că putea fi contactat oricând pentru a oferi explicațiile de rigoare, acestea fiind 

denumirele generice și că se vor conforma și pe viitor acestei cerințe. 

D-l Jónás András spune că, ulterior, au solicitat și obținut explicațiile necesare. 

        D-na Secretar General spune că se va completa cu sintagma ,,loco depozit”, întrucât nu sunt prevăzute sume 

în vederea transportului. 

D-l Hermenean Sorin spune că transportul se face doar pentru veteranii de război și de la drum auto, iar pentru 

pensionarii silvici se atribuie din depozit, transportul se efectuează pe cheltuială proprie. 

D-l Jónás András spune că la hotărârea din aprilie se specifică că se livrează ,,loco depozit” și trebuie 

completat și aici. 

        D-na Secretar General spune că se va completa articolul 3 în acest sens și menționează că este specificat 

faptul că livrarea se face începând cu data de 1.09.2022, întrucât adresa era mai de demult și solicită acordul de a 

se face această completare, iar consilierii locali se declară ca fiind de acord cu această completare. 

        D-l Președinte anunță că votul este secret. 

Se dă citire rezultatului votului secret, respectiv d-na Baias Onița: 18  voturi  pentru,  0 voturi  împotrivă 

H.C.L. nr. 304. 

        D-l Președinte propune să se treacă la punctul nr. 13 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind acordarea, cu titlu gratuit, a unei cantităţi de 6 mc lemn de foc  doamnei Cojocaru Ana. 

        D-l Președinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

        D-l Președinte anunță că votul este secret. 

Se dă citire rezultatului votului secret, respectiv d-na Cojocaru Ana: 18  voturi  pentru,  0 voturi  împotrivă 

H.C.L. nr. 305. 

      D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 14 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind actualizarea de date de carte funciară pentru imobilul înscris în CF nr. 107154 Săcele. 

        D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr. 306. 

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 15 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind aprobarea Declarației de renunțare la dreptul de proprietate asupra imobilului- teren în suprafață de 2 mp, 

înscris în CF nr. 119649 Săcele, nr. cadastral 119649, categoria de folosință fâneață, a Declarației de renunțare la 

dreptul de proprietate asupra imobilului- teren în suprafață de 25 mp, înscris în CF nr. 119688 Săcele, nr. cadastral 

119688, categoria de folosință curți-construcții și trecerea acestora în domeniul public al Municipiului Săcele.  

       D-l Președinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 
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        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr. 307. 

           D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 16 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind trecerea în domeniul public al Municipiului Săcele a bunurilor din grupa construcțiilor pentru alimentare 

cu apă și canalizare și darea în administrare a acestora spre exploatare către Compania Apa Brașov S.A., în baza 

contractului de delegare a gestiunii serviciului public de alimentare cu apă și de canalizare, încheiat la data de 

24.09.2008, pentru obiectivul ,,Extindere canalizare menajeră cartier Baciu” și pentru obiectivul ,,Rețele de 

alimentare cu apă cartier Baciu”. 

        D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr. 308. 

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 17 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind aprobarea dezmembrării imobilului-teren înscris în CF nr. 112049 Săcele, în suprafață de 90 mp, situat în 

Municipiul Săcele, zona piață Electroprecizia. 

       D-l Președinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.   

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 309. 

         D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 18 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind aprobarea trecerii din domeniul public in domeniul privat al Municipiului Sacele a imobilului inscris in 

CF nr. 118450 în suprafață de 88 mp și instituirii asupra acestuia a unui drept de trecere pietonal și auto pentru 

imobilul înscris în CF nr. 119320 Săcele și pietonal pentru imobilul înscris în CF nr. 105285 Săcele. 

      D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr. 310. 

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 19 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind scoaterea definitivă din fondul forestier, proprietatea publică a Municipiului Săcele, a suprafeței de 0,0096 

ha terenuri forestiere, amplasate în U.P. VIII - Gârcin, u.a 104 E % (0,0016 ha), u.a 103 G% (0,0048 ha), u.a 103H 

%  (0,0016 ha) și u.a. 102B% (0,0016 ha), în scopul realizării obiectivului de agrement ,,Ansambluri mese-bănci 

și bănci clasice”. 

         D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr. 311. 

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 20 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind alegerea Preşedintelui de şedinţă al Consiliului Local al Municipiului Săcele pentru perioada 01.10.2022 

- 31.12.2022. 

         D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil, cu propuneri în plen  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil, cu 2 propuneri, respectiv propunerea PSD: d-l Crețu Valentin și propunerea 

PNL: d-na Paniti Izabella 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil, cu o propunere: d-l Crețu Valentin.  
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        D-l Președinte supune la vot prima propunere, în persoana d-lui consilier local Crețu Valentin și se aprobă cu 

17 voturi pentru, 1 abținere (d-l Costea Cătălin Ionuț). H.C.L. nr. 312. 

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 21 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind modificarea și completarea  organigramei și a statului de funcții ale  Spitalului Municipal Săcele. 

        D-l Director medical ia cuvântul și spune că este o vorba despre o modificare a statului de funcții și a 

organigramei, pe de o parte ca urmare a revenirii Spitalului Municpal Săcele în situația de dinaintea pandemiei, 

apoi se transformă niște posturi în urma unor demisii, a unor transferuri, iar pe de altă parte se transformă alte 

posturi în urma promovării examenului de primariat al unor medici, acestea fiind modificările care au loc în statul 

de funcții. Dumnealui mai spune că se înființează câteva posturi noi, care nu se vor scoate la concurs în primă 

fază, dar se completează și în vederea pregătirii pentru vizita ANRSC din martie și probabil vor mai fi alte 

modificări ale statului de funcții până la acel moment. 

      D-l Paraipan George Horațiu întreabă ce statut are spitalul la acest moment. 

      D-l Director medical spune că la ora actuală are un statut mixt și covid și non-covid și că se va modifica cât 

de curând. 

      D-l Paraipan George Horațiu întreabă dacă există o dată în acest sens.   

      D-l Director medical spune că în ultimul act legislativ era data de 30 septembrie ca dată-limită, dar probabil 

se prelungește, întrucât nu există posibilitatea să se facă foarte repede niște documentații. 

      D-l Paraipan George Horațiu spune că problema este la nivel birocratic. 

      D-l Director medical spune că în fond aceasta este problema, dar până la data 31decembrie 2022 nici un spital 

nu va mai fi efectiv covid, întrucât până atunci sunt valabile autorizațiile date de către direcțiile județene de 

sănătate publică.  

       D-l Jónás András întreabă cum funcționează serviciul de urgență. 

       D-l Director medical spune că serviciul de urgență funcționează pentru copii indiferent de situație și covid și 

non-covid,  iar pentru adulți doar pacienți pozitivi sau suspecți de covid nu și  pentru pacienții non-covid.  

      D-l Jónás András spune că se vehiculează că se internează și cei din alte localități, cum ar fi din Sibiu, pe bază 

de ,,cunoștințe”,  ca post-covid, deși nu au fost pozitivi, așa se aude în spațiu public. 

      D-l Director medical spune că are cunoștință de astfel de articole de pe site-uri. 

      D-l Jónás András spune că ceea ce a expus nu este de pe site-uri, sunt informații transmise de diverse persoane 

care au ajuns și la dumnealui. 

      D-l Director medical dezminte aceste speculații spunând că nu se poate risca să se interneze în spital persoane 

care nu au trecut prin covid sau nu au covid la momentul prezentării. 

      D-na Stoica Gabriela spune că pe data de 23 august a fost la urgență la Spitalul Municipal Săcele cu fetița, cu 

suspiciuni de covid și nu a fost primită, deși a solicitat ca măcar să fie consultată. 

     D-l Director medical spune că va verifica care a fost situația. 

     D-na Stoica Gabriela spune că nu este un caz singular. 

     D-l Director medical spune că au luat cunoștință de astfel de situații, s-au luat măsuri, sens în care s-au efectuat 

niște anchete, inclusiv astăzi s-a derulat una pe acest tip de situație  la pediatrie, că nu s-a luat în calcul prezentarea 

unui copil la urgență în data de 21 august și se va rezolva. 

    Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr. 313. 

    D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 22 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind aprobarea documentației R.P.L.P. Săcele R.A privind pierderile înregistrate din cauza acțiunii fenomenelor 

meteorologice periculoase și/sau a factorilor vătămători fondului forestier național/vegetației forestiere din afara 

fondului forestier național,  asupra obiectivului Drum auto forestier Valea Gârcin. 

     D-l Hermenean Sorin ia cuvântul și spune că în perioada 30 iulie -1 august, pe fondul ploilor abundente, s-au 

produs viituri foarte puternice, Pârâul Gârcin a înregistrat debite foarte mari, ceea ce a condus la afectarea acestui 

drum forestier, a 32 ml de gabioane, cca 200 m din platforma drumului a fost spălată și un pod existent a fost 

distrus în integralitatea sa. Dumnealui mai spune că în această situație, având în vedere prevederile Ordinului nr. 

766/2007, care se referă la modul de acționare în acest context, s-au întocmit documentele necesare, respectiv un 

proces verbal de constatare a pagubelor provocare, convocarea I și convocarea a II – a la câteva zile pentru că 

viiturile nu-și finalizaseră efectul produs asupra drumului și legislația permite acest lucru, s-a constituit o comisie,  

cum prevede Ordinul la care s-a făcut referire, din care a făcut parte și un reprezentant ISU în persoana d-lui 

Pantelimon Ștefan, care s-a deplasat pe teren și a constatat tot ce este cuprins în documentația prezentată, valoarea 

pagubelor este de 73.761,74 lei și a fost calculata, conform prevederilor Ordinului la valoarea de inventar a acestor 

mijloace fixe cuprinsă în contabilitate. Dumnealui mai menționează că în procesul verbal de  evaluare a pagubelor 

se prevede să se specifice care este valoare estimativă a lucrărilor de refacere, iar valoarea podului care trebuie 
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refăcut în totalitate nu poate fi cunoscută cu exactitate pentru că trebuie întocmit un proiect și s-a estimat la cca 

500 mii lei, din informațiile primite de la specialiști, iar suma de 79 mii lei reprezintă reparațiile platformei 

drumului și a gabionelor care au fost afectate de viituri și mai spune că, conform art. 17 din  Ordinul nr. 766/2007, 

există obligația de a transmite întreaga documentație spre aprobare Consiliului Local.  

      D-l Paraipan George Horațiu întreabă dacă mai sunt suprafețe pădure în Săcele aflate în situația Coastei Vii, 

adică care urmează să fie tăiate.  

       D-l Hermenean Sorin spune că din asta se susțin, menționând că în toată zona de deasupra municipiului Săcele, 

de la Gârcini până la str. Canalului sunt arborete cu vârstă înaintată, care au depășit cu mult vârsta de tăiere, unele 

chiar cu  30-40 de ani și sunt introduse în planul decenal de recoltare în amenajamentele silvice aprobate de 

Minister și sunt la rând pentru tăiere în funcție de urgențe în acest deceniu, până în anul 2028, iar o parte importantă 

din aceste arborete va fi recoltată integral sau parțial și specifică faptul că sunt și zone unde planurile decenale au 

impus să se realizeze tratamente cu tăieri rase pe parchete mici, acolo unde sunt în compoziție numai specii de 

răținoase și acolo se va veni în termen de 2 ani, conform Codului Silvic,  cu plantație, iar în alte arborete se va 

veni cu tăieri repetate la intervale de timp și regenerarea se va instala în  mod natural, submasif, prin rărirea treptată 

a arboretelor respective.    

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr. 314. 

       D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 22 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind majorarea tarifului pentru închirierea spațiilor de învățământ situate în Mun. Săcele, str. Nicolae Pană nr. 

2, aparținând Parohiei Evanghelice Lutherane Satulung Joseni și închiriate Municipiului Săcele. 

       D-l Mircioiu Sebastian spune că Primăria Muncipiului Săcele are în chirie mai multe spații de învățământ, 

atât de la Parohia Satulung Joseni, cât și de la Parohia Cernatu, iar în urma expirării contractului și a solicitării din 

partea Parohiei aceasta și-a exprimat dorința de a majora tariful perceput, sens în care s-a venit cu un proiect de 

hotărâre în vederea indexării acestei chirii care se achita către această entitate cu aproximativ 15%. 

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate 17 voturi pentru, 1 vot împotrivă (d-l 

Munteanu Gheorghe). H.C.L. nr. 315. 

      D-l Președinte anunță că se trece la secțiunea ,,Diverse”, unde sunt înscrise 2 puncte, respectiv Cerere de 

instituire a unui drept de servitute Free-Pack S.R.L. și Cerere schimbare categorie de folosință imobil Free-Pack 

S.R.L și întreabă dacă sunt discuții în acest sens. 

      D-l Jitaru Gheorghe se învoiește de la d-l Președinte și se retrage.  

      D-l Președinte dă cuvântul celor prezenți în sala de ședințe și care au solicitat acest lucru. 

      D-na Ciobanu Cristina ia cuvântul și spune că a fost și în audiență la d-l Primar în data de 30 iunie unde a 

prezentat situația legată de vecinii dumneaei, în speță d-l Răuș și d-l Bobocea, care au agresat-o, d-l Primar i-a 

spus că se va deplasa la fața locului, dar probabil nu a avut timpul necesar, între timp situația a degenerat, au 

reparat acoperișul fără acte în regulă, dumneaei solicitând contractul și alte documente pentru a putea contribui la 

părțile comune, dar nu i s-au pus la dispoziție spunând că nu au, sens în care a transmis și o scrisoare către d-l 

Primar la care a anexat și diverse fotografii și a fost și la Poliție unde d-l Răuș s-a prezentat în uniformă, cu 

telefonul, arătându-i că o filma în timp ce plătea apa, față de asta dumneaei menționează că totul în scară este sub 

cheie, ținută de d-l Răuș, nimeni nu are acces, iar la subsol, în afară de beciurile individuale, există spații comune, 

care nu au fost închise, pe care acești vecinii le-au închis, iar d-l Bobocea a spus că are acte de cumpărare a acelui 

spațiu comun, iar dumneaei specifică că nu are acces decât la un balcon exterior pentru a pune niște rufe, pe o 

suprafață mică și i s-a solicitat să-și mute sârmele de pe peretele comun al blocului în tavan, ceea a și făcut pentru 

a evita conflictele. O altă situație este cu privire la poarta legată de transformatorul blocului, sens în care au venit 

pompierii, au solicitat să se remedieze situația și au făcut și o înștiințare către Primărie, s-a primit și o înștiințare 

de la Instituția Prefectului Jud. Brașov pe această speță, reiterând că totul este închis în bloc. 

     D-na Voicescu Nicoleta Teonia întreabă dacă sunt proprietari în acel bloc și unde este situat acesta. 

     D-na Ciobanu Cristina spune că este în Cart. Movilei, bl. 6 și confirmă că sunt proprietari. 

     D-na Voicescu Nicoleta Teonia spune că Primăria nu are nici o competență în această speță, dacă sunt 

proprietari, prin asociația de proprietari, care probabil există, trebuie să acționeze. 

     D-na Secretar General spune că pentru astfel de probleme există Poliția Națională. 

     D-na Ciobanu Cristina spune că s-a adresat și acestei instituții. 

     D-na  Voicescu Nicoleta Teonia spune că nimeni nu poate interveni pe o proprietate privată.   
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        D-na Secretar General ia cuvântul și reiterează că singura instituție abilitată în problema expusă de d-na 

Ciobanu este Poliția Națională.  

        D-l Paraipan George Horațiu spune că asta în cazul în care nu s-a construit ceva fără autorizație de construire. 

        D-na Secretar General ia cuvântul și spune că d-na Ciobanu a susținut că a fost agresată, de aici rezidă și sfera 

de competență a Poliției Naționale. 

        D-na Ciobanu Cristina spune că și acoperișul este fără acte, după cum a transmis și d-lui Primar. 

        D-na  Voicescu Nicoleta Teonia spune că pentru acest lucru trebuie făcută sesizare la disciplina în construcții, 

dar cealaltă parte legată de agresiune, de faptul că nu se înțeleg, nu se poate rezolva decât de către Poliția Națională. 

        D-na Secretar General ia cuvântul și spune, legat de schimbarea acoperișului, că dacă s-a păstrat aceeași 

structură și s-a înlocuit doar cu materiale noi, nu necesită autorizație. 

         D-na Balint Tunde Sara spune că schimbarea acoperișului este favorabilă pentru toți locatarii și menționează 

că fiecare nivel are uscătorie proprie și referitor la beci, doamna Ciobanu are acces la beciul dumneaei.  

        D-l Paraipan George Horațiu spune că doamna în cauză sesizează violența d-lui Răuș. 

        D-na Ciobanu Cristina spune că nu doar asta reclamă. 

        D-na Popescu Gabriela spune că doamna reclamă și acapararea spațiilor comune. 

        D-na Secretar General spune că nici acest lucru nu este de competența Primăriei sau Consiliului Local al 

Municipiului Săcele. 

       D-na Ciobanu Cristina spune că s-a adresat la toate  instituțiile abilitate. 

       D-na Voicescu Nicoleta Teonia reiterează faptul că Consiliul Local nu are competențe în această situație. 

       D-l Viceprimar spune că pentru acte de violență trebuie apelat numărul unic de urgență 112, pentru tulburări 

de posesie, spațiile de uz comun, pe Codul Civil, organul cel mai abilitat este o instanță de judecată, se poate 

adresa unui avocat în acest sens, iar în ceea ce privește realizarea unor construcții fără acte, nerespectarea legii 

urbanismului, trebuie sesizată disciplina în construcții, Primăria care doar aici având competențe, Consiliul Local 

neavând atribuții pe acest tip de probleme. 

      D-na Ciobanu Cristina spune că problema blocului 6 a mai fost adusă în atenția Consiliului Local. 

      D-l Viceprimar spune că răspunsul a fost și atunci același, lipsa competenței legale în această situație. 

      D-l Bârsan Gheorghe ia cuvântul și spune referitor la Valea Morii că  s-au surpat malurile  și ar trebui intervenit 

cu un excavator care să curețe măcar albia, menționând că situația este cunoscută și la minister, sens în care are și 

un document și așteaptă un răspuns cu privire la ce se poate face cu privire la această situație. 

      D-l Primar spune să depună documentul respectiv și se va analiza situația. 

      D-l Bârsan Gheorghe spune că sunt doi hidranți pe str. 7 Izvoare care sunt la nivelul solului și nu se pot racorda 

în caz de incendiu, terasamentul a fost ridicat și s-a blocat efectiv accesul. 

      D-l Primar spune că toți hidranții din Municipiul Săcele sunt funcționali. 

      D-l Gâdea Sorin spune că pentru problema hidranților trebuie să se adreseze la Compania Apa, aceștia intră în 

competența acestei instituții. 

       D-l Bârsan Gheorghe spune că mai adus în discuție problema celor două cruci, din zona Baciu și din zona 

Turcheș, dacă pot fi reparate, una fiind pe Gurguiu Mic și i-a mai rămas doar temelia și una se află în zona silvică 

din Baciu. 

      D-l Gâdea Sorin spune că nu s-a descoperit dacă sunt monumente sau nu, dar în ambele cazuri necesită o 

lucrare de restaurare. 

      D-l Președinte anunță că se trece la interpelări din partea doamnelor și domnilor consilieri locali. 

      D-l Viceprimar ia cuvântul și lansează invitația la Zilele Sfântului Mihai.  

      D-na Balint Tunde Sara ia cuvântul și întreabă dacă se asfaltează str. Godri Janos și dacă se efectuează până 

la sfârșitul anului. 

      D-l Primar ia cuvântul și spune că licitația a durat mai mult decât se aștepta, dacă va ieși mai repede acordul 

cadru, ca și semnare, adică până la data de 15 octombrie se va începe asfaltarea, dar după data de 1 noiembrie este 

exclus să se mai demareze ceva, întrucât se face mai mult rău și rămâne pe anul viitor. 
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        D-l Gîndac Nicolae spune că are două puncte, respectiv primul este legat de lemnul de foc care se folosește 

în Cartierul Gârcini pentru încălzirea locuințelor și preparea hranei, sens în care cei de acolo solicită acordul de la 

Ocolul Silvic sau de la d-l Primar pentru a intra în pădure sa ia lemn și să plătească bonuri. 

       D-l Primar spune că acordul nu-l dă nici primarul și nici Ocolul Silvic, ci Garda Forestieră și sunt rezerve 

mari în acest sens și îi dă cuvântul d-lui Heremenean pentru a oferi explicațiile de rigoare. 

      D-l Hermenean Sorin ia cuvântul și spune că a avut loc o întâlnire la începutul lunii august pe această temă și 

s-a încercat identificare de soluții și pentru cetățenii din Cart. Gârcini, dar din cauza faptului că în ianuarie 2021 

s-a modificat drastic legislația cu privire la transportul și livrările de material lemnos, practic nu mai pot da drumul 

la oameni în pădure și să-și adune crengi de pe jos, cum s-a mai procedat,  întrucât nu le pot elibera aviz de însoțire 

material lemnos, ori fără acesta nu se poate circula pe drum și se intră sub incidența legii, este și amenda mare, 

dar și confiscarea mijlocului de transport, iar acest aviz nu se poate elibera deoarece nu are ce să se  treacă la 

rubrica document de proveniență, care presupune anumite cazuri particulare date de lege, astfel nu există temei 

legal în acest sens. 

      D-l Gîndac Nicolae întreabă dacă nu se pot folosi resturile rezultate din curățirea pădurii. 

      D-l Hermenean Sorin spune că s-a venit cu o soluție, respectiv material lemnos subțire rezultat din curățire, 

unde există document de punere în valoare și poate fi dat spre vânzare, sens în care  tehnicianul a luat legătura cu 

oameni din Gârcini care au refuzat să ia materialul lemnos de acest tip pe motiv că este prea subțire, lemnul costa 

25 lei/căruță, era subțire, dar pretabil nevoilor lor, astfel rămâne ca singură soluție aceea de a merge pe 

regulamentul aprobat de Consiliul Local în anul 2017 și anume de a depune cereri până la 31 martie la Primărie, 

cu respectarea condițiilor prevăzute de regulament, aprobarea acestora și transmiterea la Regie în vederea onorării 

lor din depozit, întrucât toți cetățenii au aceleași drepturi și obligații, cât s-a putut, au fost găsite soluții, dar din 

această cauză și-au pierdut locul de muncă 2 salariați ai Regiei care au avut dosare penele și li s-a interzis să 

lucreze ca pădurari 4 ani, li s-au făcut și imputații, fără a fi vina lor  și nu mai poate să expună asftel personalul 

silvic cu care se lucrează, menționând că trebuie să se respecte legea și că nu sunt instituție caritabilă și trebuie să 

aducă profit proprietarului.  

     D-l Primar spune că a dorit să ajute pe cei din Gârcini, astfel s-a găsit și soluția expusă de d-l Director, dar 

faptul că au refuzat răritura, pe motiv că este prea subțire, a fost decizia lor, dar s-au purtat discuții cu Instuția 

Prefectului Jud. Brașov, Jandarmerie, Poliția Națională pe acest subiect, iar la final cetățenii au refuzat această 

soluție. Dumnealui mai spune că anual se acordă lemn de foc pentru 100 de familii nevoiașe, în mod gratuit, 

majoritatea din acest cartier, iar la ora actuală s-a strâns un număr de cereri, 80 de cereri, care au fost aprobate de 

către Consiliul Local, iar după 15 octombrie se va face livrarea  

       D-na Secretar General spune că aceste 80 de cereri sunt în faza de verificare de venituri  în sistemul Patrimvem 

și în Simtax. 

       D-l Gîndac Nicolae spune că o altă problemă gravă este starea străzilor care sunt foarte deteriorate. 

       D-na Popescu Gabriela spune că părinții întreabă dacă vor fi probleme cu încălzirea unităților școlare în 

sezonul de iarnă. 

       D-l Primar spune că, din perspectiva dumnealui nu ar trebui să fie, dar fiecare școală este ordonator terțiar de 

credite, astfel s-au purtat discuții cu directorii și contabilii din școli să fie foarte atenți când încheie contracte de 

furnizare de utilități, sens în care oferă și un exemplu cu privire la furnizorul Tinmar care deja a făcut solicitare 

către Liceul Tehnologic Victor Jinga că nu mai furnizează energie electrică cu 14 septembrie, în primă fază, dar 

acest furnizor nu a respectat o procedură, iar școala era atunci obligată să meargă către furnizor de ultimă instanță 

(FUI), ceea ce presupune consturi imense, care erau și acestea plafonate și reiterează că nu vede la acest moment 

o problemă, mai ales că se alocă alocă fonduri suplimentare la școli tocmai pentru a plăti utilitățile de către 

Primărie.  

     D-l Paraipan George Horațiu ia cuvântul și spune că are o întrebare pentru d-l Hermenean, respectiv în ce 

procent cererile pentru lemn de foc de anul acesta vor fi rezolvate. 

    D-l Hermenean Sorin spune că poate să prezinte câte au fost rezolvate până la acest moment. 

    D-l Paraipan George Horațiu îi solicită să facă o estimare.  
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    D-l Hermenean Sorin spune că nu poate estima, întrucât sunt o serie de factori care nu pot fi controlați.  

    D-l Paraipan George Horațiu îi spune să ia în calcul toți factorii la care face referire. 

     D-l Hermenean Sorin spune că până acum s-a livrat din depozit 5,3 mii mst către 513 persoane, la Centrul de 

Zi s-au dat 60 mst din cei 90 aprobați și s-au mai dat la 5 unități de cult cu titlu gratuit 80 mst, rămânând ca Biserica 

din Baciu să mai ridice 10 mst lemn, la veteranii de război, din cei 8 veterani s-au livrat material lemnos pentru 4, 

iar din hotărârea consiliului local de anul trecut pentru persoanele nevoiașe care nu au ridicat anul trecut cei 2 mc 

cu titlu gratuit s-au onorat cele 13 cereri rămase de anul trecut, cu un volum de 42 mst de lemn de foc. Dumnealui 

mai spune că pentru tot anul este prevăzută o cantitate de 12 mii mst lemn de foc, care din păcate nu se poate 

realiza, dar se estimează, în măsura în care starea vremii o permite, în care firmele cu care au contracte de prestări 

servicii exploatări servicii forestiere vor avea forță de muncă corespunzătoare și utilaje pentru a transforma lemnul 

rotund în lemn de foc mst, că se va putea merge din lunile octombrie, noiembrie, decembrie la 1000 mst/lună, 

întrucât masa lemnoasă este contractată integral, dar din lipsa forței de muncă și a utilajelor s-au manifestat 

întârzieri majore, la care s-a  adăugat vremea nefavorabilă și perioda de restricție, deoarece de la 1 mai până la 15 

septembrie pentru parchetele cu regenerare naturală este interzis să fie autorizate la tăiere, motiv pentru care 2800 

mst vor fi autorizați începând cu săptămâna viitoare.  D-l Director mai spune că au mai avut și un parchet de 2000 

mc din care rezultă 2400 mst lemn de foc, a fost pe aplicația SICAP din luna  ianuarie și abia acum a fost contractat, 

astăzi s-a semnat contractul, a fost pus de 4-5 ori pe SICAP, majorând tariful de exploatare sistematic, dar ceea ce 

poate estima este că în ultimul trimestru se va merge cu 1000 mst/lună.  

     D-l Paraipan George Horațiu spune că asta ar însemna onorarea cererilor în procent de 70-75%. Dumnealui 

mai spune că următorul punct este cu privire la Valea Morii și că sunt zadarnice operațiunile de curățare a acesteia, 

întrucât la stăvilarul 2 deja s-a blocat, mâlul a ajuns până la partea superioară, apa vine pe deasupra și menționează 

că acolo nu are cum să se curățe și trebuie gândite niște lucrări la stăvilarul vechi, la vechiul dig, ca toată mizeria 

care se acumulează de sus să ajungă în decantor și de acolo să se curățe, altfel, prima jumătate a văii va fi plină cu 

mâl, la care se adaugă consecințele: eroziune, alunecări de teren, acțiunile de curățire fiind muncă degeaba, întrucât 

nu se poate interveni cu nici un utilaj.    

  D-l Primar ia cuvântul și spune că munca acolo nu este degeabă, acel baraj care s-a făcut în ultimul an are un 

efect foarte bun, altfel era dezastru ce se întâmplă. 

  D-l Paraipan George Horațiu spune că nu era dezastru, se decanta și se scotea mecanizat din decantor, nu cu 

lopata și spune că lucrarea de amenajare de acolo nu s-a făcut gratis, ci din banii municipalității.  

   D-l Gâdea Sorin spune că evaluarea făcută de d-l consilier local Paraipan conform căreia aluviunile care sunt 

aduse pe Valea Morii pot fi colectate în acel bazin colector este falsă, deoarece numai din ce s-a reușit să se spele, 

după ce s-a evacuat tot ce s-a putut, acesta s-a umplut.  

    D-l Paraipan George Horațiu spune că se umple și se golește, mecanizat și că nu există soluții de a se acționa 

mecanizat în vale. 

     D-l Gâdea Sorin spune că în două săptămâni se va goli acel dig construit în urmă cu câțiva ani. 

     D-l Paraipan George Horațiu spune că s-a umplut în 1,5 ani. 

     D-na Paniti Izabella ia cuvântul și spune că un părinte i-a transmis că de pe acoperișul proaspăt renovat de la 

Clubul Elevilor, în partea din spate, spre curte, cad țigle. 

    D-l Primar spune că se va verifica.  

    D-l Crețu Valenin ia cuvântul și întreabă, în ceea ce privește ieșirea de la Dârste, care este din ce în ce mai 

aglomerată, care este stadiu acelor proiecte cu sensuri giratorii și facilitarea accesului. 

    D-l Primar spune că într-un final s-a agreat soluția propusă cu cele două sensuri giratorii de către DRDP și 

Poliția Județeană, chiar în cursul acestei zile s-au purtat discuții cu proiectanții, iar mâine sau luni se depune 

documentația modificată, de fapt cu mici modificări din partea celor două entități mai sus numite, la avizare la 

DRPDP, menționând că la ora actuală se va face o documentație SF, unde se vor lua toate avizele, toate aprobările 

necesare, urmând ca anul următor să se încerce găsirea unei finanțări în zona guvernamentală, întrucât proiectul 

este unul foarte mare. Dumnealui mai spune că se dorește ca până la finalul anului să se aprobe indicatorii tehnico-

economici. 
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   D-na Stoica Gabriela spune că problema pe care dorește să o expună este legată de canalele de pe B-dul 

Brașovului care sunt lăsate și întreabă dacă se poate face ceva în acest sens. 

    D-na Popescu Gabriela întreabă dacă pentru programul ,,Rabla” local se pot depune cereri. 

    D-l Primar spune că se primesc cereri, dar nu este clarificată situația. 

    D-na Popescu Gabriela întreabă dacă sunt cereri tip sau se scriu olograf. 

    D-l Primar spune că se scriu de mână, trebuie văzut la ce nivel sunt solicitările, menționând că deja au depus în 

jur de 10 persoane  cereri și se va vedea ce urmează, întrucât nu s-a clarificat cine și cât suportă în final, deoarece 

se susținea că sunt 3000 lei, dintre care 1500 suportă primăria și 1500 Agenția Fondului de Mediu, iar și pe aceștia 

din urmă tot primăria îi suportă până vor veni banii de la Fondul de Mediu, dar au fost niște discuții și se pare că 

s-a blocat momentan, dar trebuie să fie clar, deoare nici n-au fost bugetați bani în acest sens. 

   D-na Voicescu Nicoleta Teonia ia cuvântul și spune că Compania Apa a tot făcut săpături, atât în Cart. Ștefan 

cel Mare, cât și pe str. Ady Endre și  str. Gheorghe Doja și nu au readus terenul la forma inițială  

    D-l Primar spune că  a vorbit  la Compania Apa în acest sens și în zilele ce urmează se va rezolva. 

   D-na Voicescu Nicoleta Teonia întreabă ce informații sunt în legătură cu creșa din Cartierul Eletroprecizia. 

   D-l Primar spune că în cursul zilei de astăzi s-a semnat contractul de finațare la București, pe Programul PNNR, 

este un proiect de 16 mil lei, menționând că nu se cunoaște deocamdată dacă implementarea va fi realizată de CNI 

sau de către Primărie și că termenul de finalizare este 31 decembrie 2025. 

   D-l Florescu Marius ia cuvântul și spune că zona parcurile nou realizate ar trebui monitorizată video, întrucât se 

face mizerie și se distrug și consideră oportun să fie închise pe timp de noapte. 

   D-na Stoica Gabriela spune că după orele 22 :00 se consumă droguri în aceste parcuri. 

   D-l Gâdea Sorin spune că în parcul ,,Bucuria copiilor” au rupt cartonul de pe acoperișul foișorului.  

  D-na Stoica Gabriela spune că susține ideea închiderii parcului după orele 21 :00. 

  D-l Primar spune că gardul de la parc poate fi escaladat cu ușurință.  

   D-l Președinte constată că ordinea de zi a fost epuizată şi, în consecinţă, declară şedinţa închisă, drept pentru 

care s-a întocmit prezentul Proces verbal.  Orele:  16:27. 
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